

MISS HAIRVEN 2010

By Top Vision Saloon 发艺堂

Top Vision Hair Saloon 欢庆新店开张，为此将举办一场在本地美发界少见的创意选美赛。这与众不同的创意选美赛能让更多人展现自己美丽自信的一面，并发挥自己的创意美学及想象空间，完成自我挑战，展现最佳的整体造型。Top Vision Hair Saloon 不惜耗资盛大举行这场赛事，目的是希望发掘“美”之外的创意，提倡智慧与美兼备的精神，并带动本地潮流及寻找出最合适的产品代言人。

“让美与创意有个开始，Miss Hairven 等着你！”

主办单位：发艺堂

Organizer: Top Vision Hair Saloon

参赛资格：公开给所有16岁至28岁的马来西亚女性参加

Competition opens for all the female Malaysian ages from 16 years old to 28 years old.

比赛地点：峇株吧辖高峰广场

Venue: The Summit Batu Pahat

报名费：50令吉

报名截止：人数届满为止 (40位)

Registration Fee: RM50

询问处/Contact: **Top Vision Hair Saloon** 负责人：Steve 016-769 7497/ 017- 731 0004

Address: No. 24, Jalan Kundang 1, Taman Bukit Pasir, 83000 Batu Pahat, Johor.

(龙镇魔力点子对面)

初赛 Preliminary Selection

日期: 17/7/2010 (星期六)

时间: 7.45 pm

地点: 峇株高峰广场中央舞台

评分标准: 评审 60 %, 公众投选40%

半决赛 Semi Final

日期: 24/7/2010 (星期六)

时间: 7.45 pm

地点: 峇株高峰广场中央舞台

评分标准: 评审 50 %, 公众投选50 %

大决赛 Final

日期: 31/7/2010 (星期六)

时间: 7.45 pm

地点: 峇株高峰广场中央舞台

评分标准: 评审50 %, 公众投选 50%

Miss Hairven 2010大决赛奖金奖品

冠军

奖金 3000令吉 +奖杯+彩带 + 赞助商产品+ 花束+ 头冠

亚军

奖金 1000令吉+ 奖杯+ 彩带+赞助商产品+ 花束

季军

奖金500令吉+ 奖杯 +彩带 + 赞助商产品 +花束

最佳创意奖

奖金 100 令吉 + 奖杯 +赞助商产品

最受欢迎奖

奖金 100 令吉 + 奖杯 +赞助商产品

最上镜小姐

奖金 100 令吉 + 奖杯 +赞助商产品

优秀奖7份

奖杯 + 总值80令吉的美发产品。

文接下页 Pg 1/4

细则摘要 Rules and Regulations

1. 参赛者须在7月12日之前，把报名表格连同报名费50 令吉交至主办单位，报名人数届满为止 (40名)。
2. 参赛者必须是单身的大马女公民；
3. 参赛者身高需于150公分以上；
4. 参赛者必须没有任何唱歌和表演等合约约束， 并无任何犯罪记录；
5. 主办当局有权禁止与接受参赛者表格
6. 参赛者必须出席与所有主办当局安排的赛事, 否则当弃权论；
7. 所有参赛者必须提前或准时到达主办当局书面或口头所指定之地点，迟到超过10分钟出席比赛者将被扣总分5分，缺席者当弃权论。
8. 才艺表演不得超过8分钟。
9. 所有参赛者必须自备其一切开销。例如；交通，住宿， 装扮等等。主办当局有绝对权力替换任何参赛者。
10. 所有合格参赛者必须全力配合比赛期间的任何彩排，拍照与宣传活动。
11. 参赛者需自备整体创意造型。
12. 主办单位将不为参赛者于比赛期间的任何财务损失，身体或精神上的伤害作出赔偿。
13. 主办当局有权在不给于任何报酬的情况下，将参赛者之名字，照片，声音等等用作于任何商品与媒体之用途。
14. 主办当局与评审团的决定为最后决定，任何上诉，质疑或异议，恕不受理。
15. 所有参赛者须同意受限于主办单位所订下的参赛规则与条件。
16. 所有奖品将不能退换或兑换现金
17. 凡违反本简章者，或与比赛时间内擅自离场者，主办当局有权取消其参赛资格。任何的抗议，恕不受理。
18. 主办当局将以“时下“最佳创意整体造型配为标准（例如；服装，发型，彩妆 等等）。
19. 初赛评分准则（整体造型美感，创意，姿态，表达）。
20. 半决赛评分准则（整体造型美感，创意，姿态，表达，才艺表演）。
21. 决赛评分准则（整体造型美感，创意，姿态，表达，问答题）。
22. 总评分准则包括评审团积分及观众投选。
23. 主办当局有权在不给于任何通知下做任何必要之修改。
24. 如遇特殊情况，主办当局有权延期/取消比赛。
25. 本细则如有未尽善处，大大会有权增删之

1. Contestants are required to submit the enrolment form and registration fee (RM 50) to organizer on or before 12 of July 2010.
2. Contestant must be a **single female Malaysian** age between 16 years old to 28 years old.
3. Requirement of height of contestants is at least 150 cm or above.
4. Contestants must be free from any contracts of singing and performing; and do no have any criminal records
5. The Organizer has the rights to reject applications submitted.
6. Contestant is required to attend every sections of the competition as required, which include photography section, rehearsal and the preliminary section, semi final and the grand final.
7. All the contestants must be punctual; the organizer remains the rights to eliminate late comers.
8. Every contestants is given not more than 8 minutes to perform.
9. Contestant shall attend to the competition at their own cost, which includes dressings, transportation and accommodation.
10. All contestants must attend to all the rehearsals & all official function as required.
11. Contestants shall be responsible for their make up and hairstyling at the competition.
12. The organizer shall not be liable in any mentally and physically injury or any loss caused to contestants during the competition.
13. The organizer remains the rights to publish the name, photographs, and voices of any contestant for promotional purpose without prior notice.
14. The decision of judges and organizer is final.
15. Every contestant agrees to the rules and regulations by signing the form.
16. All prices and gifts are not refundable.
17. Organizer remains the rights to eliminate absentee or any other contestants who disobey the rules and regulations.
18. The scope of judging based on contestants creativity on their dressing, hair style, make-up, and etc.
19. Scope of judging in Preliminary section (overall Image presentation and creativity).
20. Scope of judging in Semi final (overall image presentation, creativity, confidence body language and, individual performance).
21. Scope of judging in Final (overall image presentation, creativity, confidence body language, individual performance, and Q & A Session.)
22. The overall result is based on judgment and audience voting.
23. The Organizer remains the rights to make necessary changes during competition without prior notice.
24. Organizer might change the date and time of competition when encounter unexpected situations.
25. The organizer remains the rights to make any amendment of the rules and regulations without prior notice.

MISS HAIRVEN 2010

By Top Vision Saloon 发艺堂

Enrolment Form

姓名Name (中) : _____ (英 English) _____

出生日期 Date of Birth: _____ 身份证号码 NIRC No. _____ 年龄 Age: _____

种族 Race: 华 Chinese [] 巫 Malay [] 印 India [] 其他 Other _____

地址 Address _____

电话(住家) Tel(Home) _____ 手机号码 Mobile Number _____

电邮 Email Address _____

语言 Language: 英语 English [] 华语 Chinese [] 马来语 Bahasa Malaysia []

高度 Height: _____ cm 体重 Weight: _____ kg 职业 Occupation: _____

三围 Vital Statistics 胸围 Bust _____ Inches 腰围 Waist _____ Inches 臀围 Hips _____ Inches

爱好/兴趣 Hobbies _____

特殊才艺(如有) Talents (If Any) _____

您是否曾参与过选美比赛? 如有请注明 Have you ever been participated in any beauty contest? If yes please state the contest and date

您参加这次比赛的原因 The reason of participating in this competition

Remarks:

1. 请附上清楚的全身及半身4R照片各一张

Kindly attach one (1) full length and one (1) close-up 4R photos together with this enrolment form.

2. 请务必把报名表格内所有空格填妥。

Contestant is required to fill in the form completely.

我已阅读并同意遵守比赛规则，所提供之资料如有造假，本人愿承担一切法律责任。如在参赛期间违反任何规律，主办当局 有权取消本人参赛资格

I hereby declare that I have read and fully understand and agree to abide by the Regulations for this competition. I further declare that the details given in the application form are true and correct. I accept that I may be disqualified in the contest if any of the said details are untrue or if I breach any of the Regulations in this Contestant Contract.

参赛者签名:

Signature of Contestant

日期Date:

****未满18岁者必须经由父母/合法监护人同意**

**The following must be completed by applicant's parents or legal guardian if the applicant is less than 18 years old.

我是参赛者的父母/合法监护人并同意她参加第二届丽发佳人形像代言人比赛。我已阅读并同意遵守比赛规矩，所提供之资料如有造假，本人愿承担一切法律责任。如在参赛期间违反任何规则，主办当局有权取消参赛者参赛资格，并绝对服从评审团的评分结果。

I am the parent/legal guardian of the applicant and I do consent to her participating in "MISS HAIRVEN 2010". I have read and fully understand and agree, jointly with the applicant, to abide by the Regulation for "MISS HAIRVEN 2010". And I will absolutely accept the final result.

父母/合法监护人签名

Signature of Parent/Legal Guardian

日期Date:

姓名Full Name _____

新身份证号码NRIC No _____

手机号码Mobile No. _____